

PROJECT TITLE: WORK INSTRUMENTS

OBJECTIVE	ACTIVITY	COMPLETED IN		COMMENTS
		MARCH 1979	JULY 1979	
To make an inventory of work instruments and check on their availability in both official languages.	1. The concept of work instruments was defined operationally and a grid enabling the manager to take an inventory of them was drawn up.	100%		
	2. Through a preliminary check among the managers, we were able to conclude that the work instruments were almost all available in both official languages and that it was not necessary at this time to conduct a check throughout the entire Department.	100%		
	3. Guidelines on work instruments were drawn up in order to remind employees and managers of their rights and obligations under the official languages policy statement made in 1977.		80%	

Accomplished

Exceeded

New

100%

TITRE DU PROJET: INSTRUMENTS DE TRAVAIL

OBJECTIF	ACTIVITÉ	MARS 1979	JUILLET 1979	REMARQUES
		TERMINÉE À		
Inventorier les instruments de travail et vérifier leur disponibilité dans les deux langues officielles.	1. La notion d'instruments de travail a été définie opérationnellement et une grille permettant aux gestionnaires de procéder à leur inventaire a été élaborée.	100%		
	2. Une vérification préliminaire auprès des gestionnaires nous a permis de conclure que les instruments de travail étaient presque tous disponibles dans les deux langues officielles et qu'il n'était pas nécessaire, à ce moment-ci, de procéder à une vérification dans l'ensemble du Ministère.	100%		
	3. Une ligne directrice sur les instruments de travail fut élaborée afin de rappeler aux employés et aux gestionnaires leurs droits et obligations en vertu de la déclaration de "politiques" sur les langues officielles fait en 1977.		80%	

Respecté	Dépassé	Nouveau
100%	X	